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Onderwerp: Parkeerplannen 2017 

 

Geachte Gemeenteraad, 

 

Ik heb met verbazing het collegebesluit "nieuwe parkeerbeleid" gelezen en ik denk dat 

ik zeker niet de eerste ben die hierover schrijft. Ik begrijp heel goed dat er iets aan de 

parkeerdruk gedaan moet worden maar is er weer niet goed naar de burgers geluisterd. Ik 

werk zelf bij een gemeente en heb in het verleden in Amsterdam gewoond maar zelf daar 

hebben ze, wat betreft het parkeren, niet zo bond gemaakt als in Haarlem. 

 

Binnenkort ben ik een bewoner van zone C. Een zone waar nu nog gewoon bezoekerschijven 

en bewonersvergunningen worden afgegeven. Nu heb ik de mogelijke gevolgen gelezen voor 

de bewoners van zone C. Digitalisering van het parkeren en inbinden van de 

bezoekersschijven vind ik allemaal heel logisch. Maar waar ik mij ten eerste over verbaas zijn 

de plannen voor de uurtarieven in de woonwijken. Met deze bedragen hebben wij straks als 

gemeente Haarlem de duurste tarieven van Nederland sterker nog van heel Europa m.u.v. 

Londen. Met € 6,50 per uur in de avonduren is dit nog duurder dan de binnenstad van 

Amsterdam. Ik vind dit absurd en het zal voor problemen in omliggende straten/wijken 

zorgen waar nu nog geen vergunningen zijn, bijvoorbeeld delen van Noord en Oost.  

 

Mijn 2de punt is betaald parkeren op zondag. Ik woon nu al 15 jaar in Haarlem (in diverse 

wijken gewoond met en zonder vergunningen) en ik heb nog nooit meegemaakt dat er in de 

woonwijken op zondag geen plek is om te parkeren. Hooguit in het centrum is het dan druk. 

Dit oogt dus meer naar financiele winst in plaats van dat het nut heeft.  

 

Met andere woorden ik vind dat de uurtarieven omlaag moeten omdat het probleem er niet 

door wordt opgelost. In alle hoofdsteden (en kleine steden) zijn de centrumtarieven hoger dan 

in de woonwijken. Daarnaast ben ik tegen betaald parkeren op zondag. Je moet als bewoner 

gewoon nog visite moeten kunnen ontvangen zonder dat je kraskaarten bij de buren e.d. moet 

gaan lenen. Als dat straks dan al niet meer van maandag t/m zaterdag kan geef ons dan nog in 

ieder geval de zondag.  

 

Als de gemeente Haarlem geld te kort komt moeten ze dit nieuwe via deze weg gaan zoeken 

maar eens goed beleid gaan voeren. En nee ik ben geen VVD stemmer. Ik ben gewoon een 

Haarlemmer die het voor iedereen leuk en leefbaar in Haarlem wil houden en daar dragen niet 

al deze nieuwe regels aan bij. 

 

Ik hoor graag wanneer de inspreekavond is over dit onderwerp.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Amber van Paassen 

 


